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ПИТАНЕ

От: Димитър Чолаков, Общински съветник от група “БСП за България, 
АБВ и Движение 21” във ВТОбС.

Относно: Улично осветление в Община Велико Търново

Уважаеми г-н Панов,

Всяка година, с настъпване на есенно-зимния сезон, в Община Велико 
Търново има период, в който пускането на уличното осветление се разминава с 
настъпването на тъмната част от деня. Това, наглед елементарно 
обстоятелство, създава сериозен дискомфорт на жителите, но е и предпоставка 
за инциденти, на каквито всеки от нас е бил свидетел. Говорим, както за 
пътно-транспортни произшествия, така също и за травми, заради недобре 
осветени тротоари и пешеходни настилки, тъмни паркове и тъмнина, дори в 
централната част на града, в който пребивават и туристи. Наред с всичко друго, 
тъмнината е предпоставка и за злоумишлени действия от страна на 
недобросъвестни хора.

В тази връзка моля да ми отговорите на следния въпрос:

1. Ще вземете ли мерки осветяването на обществените пространства да е 
съобразено с факта, че дните намаляват, така че уличното осветление да 
се включва с настъпването на тъмната част от денонощието? Още 
повече, че на 30.10.2022г. предстои преминаване към зимно часово 
време.

По повод настъпването на зимния период, застудяването и по-ранното 
свечеряване, граждани споделиха с мен, че изпитват страх да се придвижват, 
заради бездомни кучета, които започват да се групират в глутници.



Така например, наша съгражданка, живуща в покрайнините на кв. „Бузлуджа“ 
сподели, че вечер се притеснява да отиде дори до близкия магазин.

Сериозна тревога изпитват и жители на града, разхождащи вечер 
домашните си любимци, които надлежно са регистрирали и плащат дължимия 
за тях данък към Общината.

Затова искам да питам:

1. Какви мерки се предприемат срещу възникването на глутници от 
бездомни кучета?

2. Какво прави местната администрация, за да гарантира спокойствието на 
съгражданите ни, които са изрядни платци и какво осигурява община 
Велико Търново срещу заплащането на данък за домашен любимец?

Моля за устен и писмен отговор. 

Благодаря!

18.10.2022 г. С уважение: /

Гр. Велико Търново


